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Section 1

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3870

L.N. 147 of 2023
B3871

2023年第 147號法律公告

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修
訂 )公告》

(由環境保護署署長根據《廢物處置條例》(第 354章 )第 20T條作出 )

1. 修訂《廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 )公告》
《廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 )公告》(第 354章，
附屬法例 V)現予修訂，修訂方式列於第 2、3及 4條。

2. 修訂附表 1 (背心袋的形狀、顏色及設計 )

 (1) 附表 1，第 1條——
廢除圖形
代以

L.N. 147 of 2023

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated 
Bag and Designated Label) (Amendment) Notice 2023

(Made by the Director of Environmental Protection under section 20T 
of the Waste Disposal Ordinance (Cap. 354))

1.	 Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and 
Designated Label) Notice amended

The Waste Disposal (Specified Requirements for Designated 
Bag and Designated Label) Notice (Cap. 354 sub. leg. V) is 
amended as set out in sections 2, 3 and 4.

2.	 Schedule 1 amended (shape, colour and design of t-shirt bag)

	 (1)	 Schedule 1, section 1—

Repeal the figure

Substitute
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Section 2

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3872

L.N. 147 of 2023
B3873
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Section 2

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3874

L.N. 147 of 2023
B3875

	 (2)	 Schedule 1, section 2—

Repeal the figure

Substitute

 (2) 附表 1，第 2條——
廢除圖形
代以
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Section 2

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3876

L.N. 147 of 2023
B3877
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Section 3

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3878

L.N. 147 of 2023
B3879

3.	 Schedule 2 amended (shape, colour and design of flat-top bag)

	 (1)	 Schedule 2, section 1—

Repeal the figure

Substitute

3. 修訂附表 2 (平囗袋的形狀、顏色及設計 )

 (1) 附表 2，第 1條——
廢除圖形
代以
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Section 3

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3880

L.N. 147 of 2023
B3881
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Section 3

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3882

L.N. 147 of 2023
B3883

 (2) 附表 2，第 2條——
廢除圖形
代以

	 (2)	 Schedule 2, section 2—

Repeal the figure

Substitute
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Section 3

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3884

L.N. 147 of 2023
B3885
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Section 4

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3886

L.N. 147 of 2023
B3887

	 (3)	 Schedule 2, section 2, after Note (1)—

Add

	 “(1A)	 This plastic recycling symbol (relevant symbol) represents the 
type of plastic material used for producing a designated bag. 
The relevant symbol must be used for a designated bag with a 
reference capacity of 20 litres, 35 litres, 50 litres or 75 litres. For 
a designated bag with a reference capacity above 75 litres, the 
plastic recycling symbol shown in the following figure must be 
used instead of the relevant symbol—

.”.

4.	 Schedule 3 amended (anti-counterfeit features of designated bag)

	 (1)	 Schedule 3, section 1—

Repeal the figure

Substitute

 (3) 附表 2，第 2條，在附註 (1)之後——
加入

 “(1A) 此塑膠分類標誌 (有關標誌 )代表製造指定袋所使用的塑膠物
料類別。參考容積為 20公升、35公升、50公升或 75公升的
指定袋，須使用有關標誌。參考容積大於 75公升的指定袋，
則須使用以下圖形所顯示的塑膠分類標誌 (而非有關標誌 )——

。”。

4. 修訂附表 3 (指定袋的防偽特徵 )

 (1) 附表 3，第 1條——
廢除圖形
代以
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Section 4

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3888

L.N. 147 of 2023
B3889
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Section 4

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3890

L.N. 147 of 2023
B3891

	 (2)	 Schedule 3, section 2—

Repeal the figure

Substitute

 (2) 附表 3，第 2條——
廢除圖形
代以
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Section 4

Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3892

L.N. 147 of 2023
B3893
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Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3894

L.N. 147 of 2023
B3895

Samuel CHUI Ho-kwong
Director of Environmental 

Protection

17 October 2023

環境保護署署長
徐浩光

2023年 10月 17日



Waste Disposal (Specified Requirements for Designated Bag and Designated 
Label) (Amendment) Notice 2023

《2023年廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 ) (修訂 )公告》

2023年第 147號法律公告
B3896

L.N. 147 of 2023
B3897

註釋
第 1段

Explanatory Note
Paragraph 1

Explanatory Note

This Notice amends the Waste Disposal (Specified 
Requirements for Designated Bag and Designated Label) 
Notice (Cap. 354 sub. leg. V) to vary the designs of designated 
bags specified for the purposes of Part IVB of the Waste 
Disposal Ordinance (Cap. 354).

註釋

本公告修訂《廢物處置 (指定袋及指定標籤的指明規定 )公告》
(第 354章，附屬法例 V)，以修改為施行《廢物處置條例》 
(第 354章 )第 IVB部而指明的指定袋的設計。
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